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Vraag Antwoord

Stedin heeft in 2022 gevraagd om aandeelhouder te worden. Het voorstel geeft de 
indruk dat nu plotseling een besluit moet worden genomen. In hoeverre is eerder 
op de vraag van Stedin gereageerd en wordt nu een snelle beslissing voorgesteld? 
Welk proces ligt hierachter (bijv. overleg met provincie en andere gemeenten)?

Vanaf de eerste berichten vanuit Stedin dat er veel geïnvesteerd moest worden en 
daarvoor veel kapitaal nodig was hebben we dat met een positieve insteek bekeken.  
Na het 1e verzoek van Stedin heeft de provincie een bestuurlijke sessie georganiseerd 
met alle 26 Utrechtse gemeenten. In die sessie is afgesproken dat de potentiële grote 
Utrechtse investeerders (provincie, gemeente Utrecht, gemeente Amersfoort) met 
Stedin in gesprek zouden gaan over de omvang en voorwaarden en dat daarna aan de
overige gemeenten zouden terugkoppelen. Qua omvang was namelijk niet duidelijk 
hoeveel er per gemeente verwacht werd. In eerste instantie leek het dat van 
Woudenberg rond de 2,5 miljoen euro gevraagd zou worden. 

Na de toezegging van het rijk in 2023 om 500 miljoen euro bij te dragen is de urgente 
behoefte aan kapitaal bij Stedin wat geluwd. In het 2e verzoek is wel sprake van een 
scherpe deadline om mee te mogen doen met dezelfde condities als het rijk.

De terugkoppeling naar de gemeenten vanuit de provincie is recentelijk gedaan en 
daarna zijn wij snel gaan schakelen om voor de gestelde deadline deel te kunnen 
nemen. 

Wat is de motivatie voor de aankoop van aandelen voor het bedrag €500.000? In 
hoeverre is dit afgestemd met andere gemeenten in de provincie? Is overwogen of 
kan overwogen worden om een lager of hoger bedrag te investeren? 

De € 500.000 is een keuze en mag dus hoger of lager zijn. Deze bijdrage is niet 
afgestemd in provinciaal verband maar is wat wij nu redelijk vinden om bij te dragen.

Het blijkt ook deels in lijn te liggen met bij ons bekende gemeenten die ook willen 
investeren.


